



Protokoll styrelsemöte S27 2021-11-02

Närvaro:	Kaspian Jakobsson	Ordförande
	Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
	Joel Bäcker	Skattmästare
	Hannes Östergren	Källarmästare
	David Jobrant	Informationsansvarig
	Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
	Marie Ask Uggla	Sexmästare
	Love Barany	Cafémästare
	Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
	Fred Nordell	Revisor
	Albin Sverresson	
	Arvid Bengtsson	
	Fabian Sundholm	

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:19.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Arvid Bengtsson
 - Fabian Sundholm
 - Albin Sverresson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med detta tillägg efter §13:
- §14 Motion: Konferenstelefon
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Marie Ask Uggla till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att bordlägga protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S25 2021-10-13
- Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S26 2021-10-19
- §7 Information från kåren ARKAD närmar sig. Eventvecka nästa vecka och veckan efter är mässan.
- Kåren är lätt desperata efter heltidare. Sök, finns gott om vakan-
ta poster! Man kan även söka till kårhusservice för att tjäna lite
extra pengar.



- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Kaspian sa att KO ska ha möte med SoT och undrade om att han ska ta upp något särskilt. Det var åsikter om att de hade lagt sig i husets ansvar och uppgifter och hur de prioriterade vilka café-verksamheter som fick vara igång under corona.
- §10 Ekonomisk status Joel Bäcker har kollat igenom nästan all bokföring. Har skickat påminnelse om utlägg för sektionskort.
- §11 Utskottsrapporter Victor Winkelmann berättade att de har haft möte med E-sektionen, som har pratat med företaget Lime som erbjuder en säljarutbildning.
- §12 Omvärldsbevakning Det är klimattoppmöte i Glasgow i veckan.
Det diskuteras att införa global företagsskatt.
Allsvenskan håller på att avslutas. Malmö ligger i ledningen.
- §13 Projektgrupp: DIPA Numera har man bytt ansvariga för projektgruppen, så Albin Sverresson och Gustav Ekblad ska hålla i podcasten medan Hannes Östergren och Jacob Säll Nilsson är ansvariga för ljud. De berättade att det inte hade varit mycket verksamhet senaste året.
Dessutom har det inkommit en motion.
Joel Bäcker **yrkade** på att avsätta upptill 1500kr till att köpa in ny utrustning.
Hannes Östergren jämkade sig med yrkandet.
Mötet **beslöt** att godkänna den framvaskade motionen.
- §14 Jultack Det börjar bli dags att planera sektionstack! Det blir helgen den 11-12 december. Låter nice med stuga, tacos och chips.
Projektgrupp blir Hannes, Kaspian och Love.
- §15 HTM-val och HTM2 Kaspian kommer skicka ut kallelse för HTM-val snart. Vill vi ha merch? Ja, helst. Om det finns pengar.
- §16 Val av funktionärer Inga funktionärer att välja in.



- §17 Entledigande av funktionärer Inga funktionärer att entlediga.
- §18 Meddelanden På onsdag är det sektionspub!
Det är lunchföreläsning 10/11 och 25/11. Det är företagspub 17/11, 1/12 och 10/12.
Caféet öppnar imorgon!
Bilen startar inte.
- §19 Övrigt Martin frågade om någon hade åsikt om informationen från Kåren. Det var önskemål om att få information om event och när bastun öppnar. Bastun är på väg att öppnas.
Sektionspuben är imorgon.
Det frågades om D-sektionen kommer anordna skidresa och ifall det finns någon som drar i det. Det finns det inte just nu.
- §20 Veckans pickle Love presenterade sin yushu, luktar citrus. Marie tyckte den lukade som gameldansk.
Kaspian har picklat morötter.
- §21 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:59.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Marie Ask Ugglå
Sexmästare